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A go4peace Közösség kedves Barátai! 

 

Egyszerre csak olyasmi történik, ami régóta nem történt! A gátlások, hogy nem vagy elég jó, a 

félelem a kudarctól, félelem a hibázástól, mind eltűntek. Érzel egyfajta bátorságot és belső erőt, ami 

korábban nem volt jelen. Egy belső dinamika fog mozgatni, ez továbbvihet és újra életre kelthet. 

 

Jézus barátai Uruk halála utáni félelmükben bezárt ajtók mögött találkoztak. Együtt maradtak, és 

megtalálták azt a békét, amiről Jézus mindig beszélt. Érezték, hogy Ő közel van hozzájuk, és a 

Szentlélek erejével vezeti őket tovább. Engedték, hogy a történtek és a kapott erő hasson rájuk, 

befogadták a Szentlelket! (vö: Jn 20,22)  

 

Egy fiatal nő éppen befejezte az iskoláit. Boldog volt, hogy mindent sikerült elvégeznie, hiszen ez 

egy kihívásokkal teli időszak volt számára. Csak ezután kezdett el gondolkodni, hogyan tovább az 

életben, ami nyilván nem volt könnyű. Úgy döntött, hogy egy önkéntes szociális év keretében 

szociális területen kezd majd el dolgozni. Viszont hamar rájött, hogy nem ez az ő útja. „Ebben az 

időszakban újra és újra Isten elé tártam a keresésemet és minden tervemet az Ő Szívébe helyeztem 

- ez valóban segített nekem! Isten Lélek, Ő ilyen formában van jelen életemben. Így igyekszem 

mindig „online“ kapcsolatban lenni Vele és aktívan megélni Vele a kapcsolatomat!“ 

 

Amikor belélegzünk és kilélegzünk, ugyanazt a levegőt lélegezzük be, amit minden ősünk és maga 

Jézus is belélegzett. Lélegzetünkkel Isten életritmusát vesszük fel. Ez segít a növekedésünkben, 

segít a bizalom megszerzésében, kiépítésében és segít bátornak is lenni. Légy figyelmes! 

 

 

a go4peace-Team nevében  Meinolf Wacker 


